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Nr. 13 din 30.03.2023 
 
 
 

PROCES-VERBAL 
încheiat astăzi 30 martie 2023, ora 17.00 în şedinţa ordinară a Consiliului Local al 

Municipiului Câmpulung, convocată prin Dispoziţia nr. 305 din 24.03.2023 
 
 

În temeiul articolului 134 alin. (1) lit. a) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind 
Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin Dispoziția nr. 305 din 
24 martie 2023 Primarul municipiului Câmpulung a convocat membrii Consiliul Local al 
municipiului Câmpulung în ședință ordinară. 

Ședința se desfășoară la Primăria Municipiului Câmpulung - strada Negru Vodă nr. 
127. 

Secretarul general al municipiului Câmpulung face prezența membrilor Consiliului 
Local: Daniel-Marius BELU, Iulia BÎLEA, Sergiu-Valeriu CICU, Silviu CIOBANICA, 
Constantin – Cristinel CRETU, Anca-Florentina DUMITRESCU, Alexandu-Nicolae HAGI, 
Andreea IONESCU, Constantin IVAN, Mirabela-Mihaela MANEA, Dorin MIREA, 
Gheorghe-Gabriel NEACȘU, Dumitru-Dănuț SAIN, Marin STANCIU, Ionel STATE, 
Constantin ȚURȚULEA, Adrian VLĂDĂU, Nicolae ZAHARIA, Iulian – Sachelarie 
ZANVETOR. 

Rezultat prezenți: 19 consilieri locali 
Secretarul general constată faptul că președintele de ședință ales nu este prezent fizic, 

astfel încât se impune alegerea unui nou președinte de ședință. 
Domnul consilier Alexandru - Nicolae HAGI propune ca președinte de ședință pe 

domnul consilier Adrian VLĂDĂU. 
Se supune la vot propunerea domnului consilier Alexandru - Nicolae HAGI, 

propunere aprobată în unanimitate de voturi. 
Președinte de ședință pentru ședința ordinară din data de 30.03.2023 este domnul 

consilier Adrian VLĂDĂU. 
Din aparatul de specialitate al primarului participă: secretarul general Ramona 

SIMION, arhitect - șef Mădălina ZĂGĂRIN, consilier juridic Alexandra - Carmen IONIȚĂ, 
consilier juridic Nicolae CRÎNGUȘ, consilier resurse umane Adrian - Ionuț ȚUȚEA. 

La ședință, la invitația primarului, participă: consilier personal pe probleme de 
sănătate Andrei ARON, manager spital Petrina FLOREA. 

 
 

JUDEŢUL ARGEŞ 
MUNICIPIUL CÂMPULUNG 

Tel/fax:0248511034, 0248510055 
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Secretarul general constată că sunt îndeplinite condițiile din art. 137 alin. (1). din 
Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și 
completările ulterioare. 

Secretarul general supune la vot procesul-verbal al ședinței ordinare din data de 23 
Februarie 2023 - Vot electronic individual (pentru aprobare este nevoie de majoritate simplă) 
- Cine este PENTRU? Daniel-Marius BELU, Iulia BÎLEA, Sergiu-Valeriu CICU, Silviu 
CIOBANICA, Constantin CRETU, Alexandu-Nicolae HAGI, Andreea IONESCU, 
Constantin IVAN, Mirabela-Mihaela MANEA, Dorin MIREA, Gheorghe-Gabriel 
NEACȘU, Dumitru-Dănuț SAIN, Marin STANCIU, Ionel STATE, Constantin 
ȚURȚULEA, Adrian VLĂDĂU, Nicolae ZAHARIA, Iulian – Sachelarie ZANVETOR. 
- Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă 
- Cine se ABȚINE? Anca-Florentina DUMITRESCU 
Rezultatul votului: Procesul-verbal al ședinței ordinare a fost aprobat cu 18 voturi 
PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 1 vot ABȚINERI. 

Secretarul general supune la vot procesul-verbal al ședinței extraordinare din data de 
14 Martie 2023 – Vot electronic individual (pentru aprobare este nevoie de majoritate 
simplă) 
- Cine este PENTRU? Daniel-Marius BELU, Iulia BÎLEA, Sergiu-Valeriu CICU, Silviu 
CIOBANICA, Alexandu-Nicoale HAGI, Andreea IONESCU, Constantin IVAN, Mirabela- 
Mihaela MANEA, Dorin MIREA, Gheorghe-Gabriel NEACȘU, Dumitru-Dănuț SAIN, 
Marin STANCIU, Ionel STATE, Constantin ȚURȚULEA, Adrian VLĂDĂU, Nicolae 
ZAHARIA, Iulian – Sachelarie ZANVETOR. 
- Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă 
- Cine se ABȚINE? Constantin – Cristinel CRETU, Anca-Florentina DUMITRESCU. 

Rezultatul votului: Procesul-verbal al ședinței extraordinare a fost aprobat cu 17 
voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 2 ABȚINERI. 

Secretarul general supune la vot procesul-verbal al ședinței extraordinare din data de 
14 Martie 2023 - Vot electronic individual (pentru aprobare este nevoie de majoritate simplă) 
- Cine este PENTRU? Daniel-Marius BELU, Iulia BÎLEA, Sergiu-Valeriu CICU, Silviu 
CIOBANICA, Alexandu-Nicoale HAGI, Andreea IONESCU, Constantin IVAN, Mirabela- 
Mihaela MANEA, Dorin MIREA, Gheorghe-Gabriel NEACȘU, Dumitru-Dănuț SAIN, 
Marin STANCIU, Ionel STATE, Constantin ȚURȚULEA, Adrian VLĂDĂU, Nicolae 
ZAHARIA, Iulian – Sachelarie ZANVETOR. 
- Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă 
- Cine se ABȚINE? Constantin – Cristinel CRETU, Anca-Florentina DUMITRESCU. 

Rezultatul votului: Procesul-verbal al ședinței extraordinare a fost aprobat cu 17 
voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 2 ABȚINERI. 

Secretarul general supune la vot procesul-verbal al ședinței extraordinare din data de 
20 Martie 2023 – Vot electronic individual (pentru aprobare este nevoie de majoritate 
simplă) 
- Cine este PENTRU? Daniel-Marius BELU, Iulia BÎLEA, Sergiu-Valeriu CICU, Silviu 
CIOBANICA, Constantin – Cristinel CRETU, Alexandu-Nicoale HAGI, Andreea 
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IONESCU, Constantin IVAN, Dorin MIREA, Gheorghe-Gabriel NEACȘU, Dumitru-Dănuț 
SAIN, Marin STANCIU, Ionel STATE, Constantin ȚURȚULEA, Adrian VLĂDĂU, 
Nicolae ZAHARIA, Iulian – Sachelarie ZANVETOR. 
- Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă 
- Cine se ABȚINE? Anca-Florentina DUMITRESCU, Mirabela-Mihaela MANEA. 

Rezultatul votului: Procesul-verbal al ședinței extraordinare a fost aprobat cu 17 
voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 2 ABȚINERI 

Secretarul general supune la vot procesul-verbal al ședinței extraordinare din data de 
27 Martie 2023 – Vot electronic individual (pentru aprobare este nevoie de majoritate 
simplă) 
- Cine este PENTRU? Daniel-Marius BELU, Iulia BÎLEA, Sergiu-Valeriu CICU, Silviu 
CIOBANICA, Anca-Florentina DUMITRESCU, Alexandu-Nicolae HAGI, Andreea 
IONESCU, Constantin IVAN, Mirabela-Mihaela MANEA, Dorin MIREA, Gheorghe- 
Gabriel NEACȘU, Dumitru-Dănuț SAIN, Marin STANCIU, Ionel STATE, Constantin 
ȚURȚULEA, Adrian VLĂDĂU, Iulian – Sachelarie ZANVETOR 
- Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă 
- Cine se ABȚINE? Constantin – Cristinel CRETU, Nicolae ZAHARIA. 
Rezultatul votului: Procesul-verbal al ședinței extraordinare a fost aprobat cu 17 voturi 
PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 2 ABȚINERI. 

Secretarul general dă cuvântul președintelui de ședință - Adrian VLĂDĂU. 
Se dă citire ordinii de zi : 
(1) Proiectul nr. 69 din 24.03.2023 privind alegerea președintelui de ședință, 
(2) Proiectul nr. 5 din 11.01.2023 privind aprobarea documentației de urbanism PUZ – 
"Modernizare fațadă clădire existentă (spălătorie auto), extindere activitate, construire 
spălătorie auto și împrejmuire parțială teren", 
(3) Proiectul nr. 6 din 11.01.2023 privind aprobarea Regulamentului local privind 
consultarea, la cerere, de către solicitanții certificatelor de urbanism, a documentațiilor de 
urbanism și amenajare a teritoriului și a regulamentelor care au stat la baza emiterii 
certificatelor de urbanism, 
(4) Proiectul nr. 71 din 24.03.2023 privind aprobarea modificarea tarifului de distanță 
maximal pentru transportul public local de persoane în regim de taxi în Municipiul 
Câmpulung, 
(5) Proiectul nr. 70 din 24.03.2023 privind aprobarea Regulamentului pentru implementarea 
bugetării participative la nivelul Municipiului Câmpulung - ediția 2023, 
(6) Proiectul nr. 72 din 24.03.2023 privind aprobarea achiziționării de servicii de consultanță 
privind elaborarea studiului de oportunitate în vederea delegării serviciului public de 
alimentare cu apă și canalizare, inclusiv analiza beneficiilor constituirii unei Asociații de 
Dezvoltare Intercomunitară, 
(7) Proiectul nr. 73 din 24.03.2023 privind aprobarea modificării contractului nr. 
39965/8973/16.12.2022 încheiat cu societatea Edilul CGA S.A., 
(8) Proiectul nr. 74 din 24.03.2023 privind aprobarea concesionării terenului în suprafată de 
3,00 mp aparținând domeniului public al Municipiului Campulung, situat în Câmpulung, str. 
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Emil Gârleanu, nr.11, bl. 24, sc. D, parter, ap. 3, judetul Arges, pentru schimbare parțială a 
destinației (executarea unui podest – trepte – pentru acces din exterior, 
(9) Proiectul nr. 75 din 24.03.2023 privind prelungirea duratei contractelor de închiriere 
pentru suprafețele de teren ce aparțin domeniului public al Municipiului Câmpulung, ocupat 
de construcții provizorii (garaje, copertine), 
(10) Proiectul nr. 76 din 24.03.2023 privind aprobarea încheierii unui contract / acord de 
parteneriat încheiat între Municipiul Câmpulung și S.C. SDG ARGES COMPLET S.R.L. 
pentru desfășurarea de campanii de colectare selectivă a deșeurilor de echipamente electrice 
și electronice de la gospodăriile particulare de pe raza Municipiului Câmpulung, 
(11) Proiectul nr. 77 din 24.03.2023 privind aprobarea Programului de activitate pe anul 
2023 al Serviciului Public de Administrare a Domeniului Public și privat al Municipiului 
Câmpulung, 
(12) Proiectul nr. 78 din 24.03.2023 privind aprobarea tarifelor conexe serviciilor de 
furnizare apă potabilă și canalizare ce vor fi aplicate de SC EDILUL CGA SA, 
(13) Proiectul nr. 79 din 24.03.2023 privind aprobarea Amenajamentului pastoral pentru 
pajiștile din Municipiul Câmpulung, județul Argeș, 
(14) Proiectul nr. 80 din 24.03.2023 privind reorganizarea aparatului de specialitate al 
Primarului Municipiului Câmpulung, 
(15) A.I.R. nr. 7539 din 06.03.2023 informării anuale a Poliției Municipiului Câmpulung, 
(16) A.I.R. nr. 56 din 16.01.2023 Raport SPADPP Câmpulung pe anul 2022 

Se supune aprobării ordinea de zi: Vot electronic individual (pentru aprobare este 
nevoie de majoritate simplă) 
- Cine este PENTRU? Daniel-Marius BELU, Iulia BÎLEA, Sergiu-Valeriu CICU, Silviu 
CIOBANICA, Constantin-Cristinel CRETU, Anca-Florentina DUMITRESCU, Alexandu- 
Nicoale HAGI, Andreea IONESCU, Constantin IVAN, Mirabela-Mihaela MANEA, Dorin 
MIREA, Gheorghe-Gabriel NEACȘU, Dumitru-Dănuț SAIN, Marin STANCIU, Ionel 
STATE, Constantin ȚURȚULEA, Adrian VLĂDĂU, Nicolae ZAHARIA, Iulian – 
Sachelarie ZANVETOR 
- Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă 
- Cine se ABȚINE? Nicio abținere 
Rezultatul votului: Ordinea de zi a ședinței ordinare a fost aprobată cu 19 voturi PENTRU, 
0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 0 ABȚINERI 
Președintele de ședință anunță suplimentarea ordinii de zi cu următoarele proiecte: 
(1) Proiectul nr. 81 din 29.03.2023 privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli pe 
anul 2023 al S.C. Piețe-Servicii Comunitare Muscel SRL, 
(2) Proiectul nr. 82 din 30.03.2023 privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli pe 
anul 2023 al S.C. Edilul C.G.A. S.A., 
(3) Proiectul nr. 83 din 30.03.2023 privind aprobarea modificării poziției nr. 1662 din Anexa 
nr. 3 privind inventarul bunurilor care aparțin domeniului public al municipiului Câmpulung, 
(4) Proiectul nr. 84 din 30.03.2023 privind modificarea statului de functii al Spitalului 
Municipal Câmpulung, 
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(5) A.I.R. nr. 7874 din 09.03.2023 Raportul Primarului privind starea economică, socială și 
de mediu a Municipiului Câmpulung pe anul 2023, 
(6) A.I.R. nr. 10360 din 28.03.2023 Informare asupra Deciziei 6929 din 22.03.2023 a 
Direcției de Sănătate Publică Argeș, 
(7) A.I.R. nr. 7186 din 28.03.2023 Informare asupra Deciziie nr. 7283 din 28.03.2023 a 
Direcției de Sănătate Publică Argeș 

Se supune aprobării suplimentarea ordinii de zi: Vot electronic individual (pentru 
aprobare este nevoie de majoritate simplă) 
- Cine este PENTRU? Daniel-Marius BELU, Iulia BÎLEA, Sergiu-Valeriu CICU, Silviu 
CIOBANICA, Constantin-Cristinel CRETU, Anca-Florentina DUMITRESCU, Alexandu- 
Nicoale HAGI, Andreea IONESCU, Constantin IVAN, Mirabela-Mihaela MANEA, Dorin 
MIREA, Gheorghe-Gabriel NEACȘU, Dumitru-Dănuț SAIN, Marin STANCIU, Ionel 
STATE, Constantin ȚURȚULEA, Adrian VLĂDĂU, Nicolae ZAHARIA, Iulian-Sachelarie 
ZANVETOR 
- Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă 
- Cine se ABȚINE? Nicio abținere 
Rezultatul votului: Suplimentarea ordinii de zi a ședinței ordinare a fost aprobată cu 19 
voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 0 ABȚINERI 

DEZBATEREA PROIECTELOR incluse pe ordinea de zi: 
(1) Proiectul nr. 69 din 24.03.2023 privind alegerea președintelui de ședință 
Domnul consilier Alexandru - Nicolae HAGI propune ca președinte de ședință pe 

domnul consilier Adrian VLĂDĂU. 
Se ia act de avizul comisiei de specialitate. 
La dezbatere sunt prezenți: 19 consilieri locali 
Se supune la vot proiectul: Vot electronic individual (pentru aprobare este nevoie de 

majoritate simplă) 
- Cine este PENTRU? Daniel-Marius BELU, Iulia BÎLEA, Sergiu-Valeriu CICU, Silviu 
CIOBANICA, Constantin CRETU, Anca-Florentina DUMITRESCU, Alexandu-Nicoale 
HAGI, Andreea IONESCU, Constantin IVAN, Mirabela-Mihaela MANEA, Dorin MIREA, 
Gheorghe-Gabriel NEACȘU, Dumitru-Dănuț SAIN, Marin STANCIU, Ionel STATE, 
Constantin ȚURȚULEA, Adrian VLĂDĂU, Nicolae ZAHARIA, Iulian ZANVETOR. 
- Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă 
- Cine se ABȚINE? Nicio abținere 
Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 19 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ 
și 0 ABȚINERI. 

 
(2) Proiectul nr. 5 din 11.01.2023 privind aprobarea documentației de urbanism PUZ 
– "Modernizare fațadă clădire existentă (spălătorie auto), extindere activitate, 
construire spălătorie auto și împrejmuire parțială teren". 

Se ia act de avizul comisiilor de specialitate. 
La dezbatere sunt prezenți: 19 consilieri locali 
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Se supune la vot proiectul: Vot electronic individual (pentru aprobare este nevoie de 
majoritate absolută) - Cine este PENTRU? Daniel-Marius BELU, Iulia BÎLEA, Sergiu- 
Valeriu CICU, Silviu CIOBANICA, Constantin CRETU, Anca-Florentina DUMITRESCU, 
Alexandu-Nicoale HAGI, Andreea IONESCU, Constantin IVAN, Mirabela-Mihaela 
MANEA, Dorin MIREA, Gheorghe-Gabriel NEACȘU, Dumitru-Dănuț SAIN, Marin 
STANCIU, Ionel STATE, Constantin ȚURȚULEA, Adrian VLĂDĂU, Nicolae ZAHARIA, 
Iulian-Sachelarie ZANVETOR. 
- Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă 
- Cine se ABȚINE? Nicio abținere 

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 19 voturi PENTRU, 0 voturi 
ÎMPOTRIVĂ și 0 ABȚINERI. 

 
(3) Proiectul nr. 6 din 11.01.2023 privind aprobarea Regulamentului local privind 
consultarea, la cerere, de către solicitanții certificatelor de urbanism, a documentațiilor 
de urbanism și amenajare a teritoriului și a regulamentelor care au stat la baza emiterii 
certificatelor de urbanism. 

Se ia act de avizul comisiilor de specialitate. 
La dezbatere sunt prezenți: 19 consilieri locali. 
Doamna consilier DUMITRESCU Anca – Florentina : Din câte am văzut în 

documentație, au toate avizele, este totuși o zonă cu monumente am înțeles. Au și avizul de 
la monumente ? 

Doamna arhitect – șef Mădălina ZĂGĂRIN : Doamna consilier se referă la punctul 
anterior, la PUZ. 

Doamna secretar Ramona SIMION : Dacă ne referim la punctul anterior, avem avizul 
de la monumente. 

Doamna arhitect – șef Mădălina ZĂGĂRIN : Are aviz de la Direcția Județeană pentru 
Cultură Argeș. 

Domnul consilier Constantin IVAN : În partea finală a raportului de specialitate se 
propune altceva față de titlul acestui proiect de hotărâre, rugămintea mea este să fie corectat. 

Se supune la vot proiectul: Vot electronic individual (pentru aprobare este nevoie de 
majoritate absolută) 
- Cine este PENTRU? Daniel-Marius BELU, Iulia BÎLEA, Sergiu-Valeriu CICU, Silviu 
CIOBANICA, Constantin-Cristinel CREȚU, Alexandu-Nicolae HAGI, Andreea IONESCU, 
Constantin IVAN, Mirabela-Mihaela MANEA, Dorin MIREA, Gheorghe-Gabriel 
NEACȘU, Dumitru-Dănuț SAIN, Marin STANCIU, Ionel STATE, Constantin 
ȚURȚULEA, Adrian VLĂDĂU, Nicolae ZAHARIA, Iulian-Sachelarie ZANVETOR. 
- Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă 
- Cine se ABȚINE? Anca-Florentina DUMITRESCU. 
Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 18 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ 
și 1 ABȚINERI. 
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(4) Proiectul nr. 71 din 24.03.2023 privind aprobarea modificării tarifului de distanță 
maximal pentru transportul public local de persoane în regim de taxi în Municipiul 
Câmpulung. 

Se ia act de avizul comisiilor de specialitate. 
La dezbatere sunt prezenți: 19 consilieri locali. 
Domnul consilier Ionel STATE : Cum s-a ajuns la acest tarif ? 
Doamna arhitect – șef Mădălina ZĂGĂRIN : S-a făcut o evaluare, toți taximetriștii și- 

au plătit un evaluator, și pe baza propunerilor evaluării s-a făcut propunerea de tarif. 
Domnul consilier Ionel STATE : Ne-au pus în față un tarif. 
Domnul consilier Adrian VLĂDĂU : În urma discuției cu taximetriștii, au cel mai mic 

tarif.  
Domnul consilier Ionel STATE : Nu sunt împotrivă, dar era chestia de modalitate. 
Domnul consilier Constantin ȚURȚULEA : Este un tarif maximal, nu înseamnă că 

trebuie folosit chiar plafonul maxim al tarifului. 
Domnul consilier Ionel STATE : Este corect domnule viceprimar, dacă l-am vedea și 

noi pe bonul fiscal care se eliberează, atunci am, ști cu ce tarif mergem. 
Se supune la vot proiectul: Vot electronic individual (pentru aprobare este nevoie de 

majoritate simplă) 
- Cine este PENTRU? Daniel-Marius BELU, Iulia BÎLEA, Sergiu-Valeriu CICU, Silviu 
CIOBANICA, Constantin CRETU, Alexandu-Nicolae HAGI, Andreea IONESCU, 
Constantin IVAN, Mirabela-Mihaela MANEA, Dorin MIREA, Gheorghe-Gabriel 
NEACȘU, Dumitru-Dănuț SAIN, Marin STANCIU, Ionel STATE, Constantin 
ȚURȚULEA, Adrian VLĂDĂU, Nicolae ZAHARIA, Iulian-Sachelarie ZANVETOR. 
- Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă 
- Cine se ABȚINE? Anca-Florentina DUMITRESCU 
Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 18 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ 
și 1 ABȚINERI. 

 
(5) Proiectul nr. 70 din 24.03.2023 privind aprobarea Regulamentului pentru 
implementarea bugetării participative la nivelul Municipiului Câmpulung - ediția 2023 
Observații: 

Domnul consilier Nicolae ZAHARIA : modificarea regulamentului : două luni de la 
data aprobării regulamentului privind implementarea bugetării participative (până la 
01.06.2023). 

Domnul consilier Constantin IVAN : Am remarcat că nu este destul de bine stabilită 
relația cu cetățenii, vin cu propuneri sau direct cu proiecte. Aici este o chestiune care trebuie 
lămurită. Este o inițiativă foarte bună care trebuie făcută cu informarea mai amplă a 
cetățenilor, dar trebuie specificat și partea asta cum se vine cu proiectul și care forma de 
finanțare directă, dacă se face proiectul sau vin numai cu propunerea. 

Secretarul general precizează faptul că se vine cu propunerea de proiect. 
Domnul consilier Nicolae ZAHARIA : Deci, nu se vine cu proiect, ci cu propunerea 

de proiect. 
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Doamna primar : Noi suntem în momentul T0, în care îi învățăm pe oameni să se 
implice în comunitate. Până acum nu au avut succes cu chestia asta. S-a mai încercat 
bugetarea participativă. Trebuie să facem o comunicare foarte clară. Cea mai importantă este 
ideea pentru proiectele astea mici, în fața blocului, undeva, într-un loc, vin cu ideea pe care 
o descriu. Până la urmă, noi trebuie să facem un proiect, o achiziție, noi trebuie să o punem 
în practică pe banii prevăzuți în regulament. 

Domnul consilier Constantin IVAN : În regulament să se specifice foarte clar treaba 
asta. 

Domnul consilier Dumitru-Dănuț ȘAIN : Dar scrie propunere de proiect. La punctul 
4 este prevăzută procedura și se specifică că propunerile de proiect vor fi depuse de cetățeni 
prin intermediul platformei de bugetare participativă în perioada stabilită și comunicată 
pentru înscrierea proiectelor. 

Se ia act de avizul comisiilor de specialitate. 
La dezbatere sunt prezenți: 19 consilieri locali 
Se supune la vot proiectul: Vot electronic individual (pentru aprobare este nevoie de 

majoritate absolută) 
- Cine este PENTRU? Daniel-Marius BELU, Iulia BÎLEA, Sergiu-Valeriu CICU, Silviu 
CIOBANICA, Constantin-Cristinel CREȚU, Anca-Florentina DUMITRESCU, Alexandu- 
Nicoale HAGI, Andreea IONESCU, Constantin IVAN, Mirabela-Mihaela MANEA, Dorin 
MIREA, Gheorghe-Gabriel NEACȘU, Dumitru-Dănuț SAIN, Marin STANCIU, Ionel 
STATE, Constantin ȚURȚULEA, Adrian VLĂDĂU, Nicolae ZAHARIA, Iulian-Sachelarie 
ZANVETOR. 
- Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă 
- Cine se ABȚINE? Nicio abținere 
Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 19 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ 
și 0 ABȚINERI. 

 
(6) Proiectul nr. 72 din 24.03.2023 privind aprobarea achiziționării de servicii de 
consultanță privind elaborarea studiului de oportunitate în vederea delegării 
serviciului public de alimentare cu apă și canalizare, inclusiv analiza beneficiilor 
constituirii unei Asociații de Dezvoltare Intercomunitară. 

Se ia act de avizul comisiilor de specialitate. 
La dezbatere sunt prezenți: 19 consilieri locali 
Doamna consilier Anca – Florentina DUMITRESCU : Aș vrea să întreb de ce trebuie 

consultanță, nu avem speciliaști care să facă singuri estimarea aceasta ? 
Doamna primar : Nu avem. 
Se supune la vot proiectul: Vot electronic individual (pentru aprobare este nevoie de 

majoritate absolută) 
- Cine este PENTRU? Daniel-Marius BELU, Iulia BÎLEA, Sergiu-Valeriu CICU, Silviu 
CIOBANICA, Constantin CRETU, Alexandu-Nicoale HAGI, Andreea IONESCU, 
Constantin IVAN, Mirabela-Mihaela MANEA, Dorin MIREA, Gheorghe-Gabriel 
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NEACȘU, Dumitru-Dănuț SAIN, Marin STANCIU, Ionel STATE, Constantin 
ȚURȚULEA, Adrian VLĂDĂU, Nicolae ZAHARIA, Iulian-Sachelarie ZANVETOR 
- Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă 
- Cine se ABȚINE? Anca-Florentina DUMITRESCU 

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 18 voturi PENTRU, 0 voturi 
ÎMPOTRIVĂ și 1 ABȚINERI. 

 
(7) Proiectul nr. 73 din 24.03.2023 privind aprobarea modificării contractului nr. 
39965/8973/16.12.2022 încheiat cu societatea Edilul CGA S.A. 

Observații: Domnul consilier STATE Ionel nu participă la dezbaterea acestui punct 
al ordinii de zi. 

Se ia act de avizul comisiei de specialitate. 
La dezbatere sunt prezenți: 18 consilieri locali 
Se supune la vot proiectul: Vot electronic individual (pentru aprobare este nevoie de 

majoritate absolută) 
- Cine este PENTRU? Daniel-Marius BELU, Iulia BÎLEA, Sergiu-Valeriu CICU, Silviu 
CIOBANICA, Constantin CRETU, Anca-Florentina DUMITRESCU, Alexandu-Nicoale 
HAGI, Andreea IONESCU, Constantin IVAN, Mirabela-Mihaela MANEA, Dorin MIREA, 
Gheorghe-Gabriel NEACȘU, Dumitru-Dănuț SAIN, Marin STANCIU, Constantin 
ȚURȚULEA, Adrian VLĂDĂU, Nicolae ZAHARIA, Iulian-Sachelarie ZANVETOR 
- Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă 
- Cine se ABȚINE? Nicio abținere 
Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 18 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ 
și 0 ABȚINERI. 

 
(8) Proiectul nr. 74 din 24.03.2023 privind aprobarea concesionării terenului în 
suprafată de 3,00 mp aparținând domeniului public al Municipiului parțială a 
destinației (executarea unui podest – trepte – pentru acces din exterior). 

Se ia act de avizul comisiilor de specialitate. 
La dezbatere sunt prezenți: 19 consilieri locali 
Se supune la vot proiectul: Vot electronic individual (pentru aprobare este nevoie de 

majoritate absolută) 
- Cine este PENTRU? Daniel-Marius BELU, Iulia BÎLEA, Sergiu-Valeriu CICU, Silviu 
CIOBANICA, Constantin CRETU, Anca-Florentina DUMITRESCU, Alexandu-Nicoale 
HAGI, Andreea IONESCU, Constantin IVAN, Mirabela-Mihaela MANEA, Dorin MIREA, 
Gheorghe-Gabriel NEACȘU, Dumitru-Dănuț SAIN, Marin STANCIU, Ionel STATE, 
Constantin ȚURȚULEA, Adrian VLĂDĂU, Nicolae ZAHARIA, Iulian ZANVETOR 
- Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă 
- Cine se ABȚINE? Nicio abținere 
Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 19 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ 
și 0 ABȚINERI. 
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(9) Proiectul nr. 75 din 24.03.2023 privind prelungirea duratei contractelor de 
închiriere pentru suprafețele de teren ce aparțin domeniului public al Municipiului 
Câmpulung, ocupat de construcții provizorii (garaje, copertine). 

Se ia act de avizul comisiilor de specialitate. 
La dezbatere sunt prezenți: 19 consilieri locali 
Se supune la vot proiectul: Vot electronic individual (pentru aprobare este nevoie de 

majoritate absolută) 
- Cine este PENTRU? Daniel-Marius BELU, Iulia BÎLEA, Sergiu-Valeriu CICU, Silviu 
CIOBANICA, Constantin CRETU, Anca-Florentina 
DUMITRESCU, Alexandu-Nicoale HAGI, Andreea IONESCU, Constantin IVAN, 
Mirabela-Mihaela MANEA, Dorin MIREA, Gheorghe-Gabriel NEACȘU, Dumitru-Dănuț 
SAIN, Marin STANCIU, Ionel STATE, Constantin ȚURȚULEA, Adrian VLĂDĂU, 
Nicolae ZAHARIA, Iulian-Sachelarie ZANVETOR. 
- Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă 
- Cine se ABȚINE? Nicio abținere 

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 19 voturi PENTRU, 0 voturi 
ÎMPOTRIVĂ și 0 ABȚINERI. 

 
(10) Proiectul nr. 76 din 24.03.2023 privind aprobarea încheierii unui contract / acord 
de parteneriat încheiat între Municipiul Câmpulung și S.C. SDG ARGES COMPLET 
S.R.L. pentru desfășurarea de campanii de colectare selectivă a deșeurilor de 
echipamente electrice și electronice de la gospodăriile particulare de pe raza 
Municipiului Câmpulung. 

Se ia act de avizul comisiilor de specialitate. 
La dezbatere sunt prezenți: 19 consilieri locali 
Doamna consilier Anca – Florentina DUMITRESCU : Aș vrea să întreb dacă 

contractul este pe perioadă nedeterminată sau avem un termen ? 
Doamna Viorela BÂLĂ : Pe o perioadă de 2 ani. 
Se supune la vot proiectul: Vot electronic individual (pentru aprobare este nevoie de 

majoritate absolută) 
- Cine este PENTRU? Daniel-Marius BELU, Iulia BÎLEA, Sergiu-Valeriu CICU, Silviu 
CIOBANICA, Constantin CRETU, Anca-Florentina DUMITRESCU, Alexandu-Nicoale 
HAGI, Andreea IONESCU, Constantin IVAN, Mirabela-Mihaela MANEA, Dorin MIREA, 
Gheorghe-Gabriel NEACȘU, Dumitru-Dănuț SAIN, Marin STANCIU, Ionel STATE, 
Constantin ȚURȚULEA, Adrian VLĂDĂU, Nicolae ZAHARIA, Iulian-Sachelarie 
ZANVETOR. 
- Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă 
- Cine se ABȚINE? Nicio abținere 

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 19 voturi PENTRU, 0 voturi 
ÎMPOTRIVĂ și 0 ABȚINERI. 
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(11) Proiectul nr. 77 din 24.03.2023 privind aprobarea Programului de activitate pe 
anul 2023 al Serviciului Public de Administrare a Domeniului Public și privat al 
Municipiului Câmpulung. 

Se ia act de avizul comisiilor de specialitate. 
La dezbatere sunt prezenți: 19 consilieri locali 
Domnul consilier Nicolae ZAHARIA : Am și eu o propunere pentru domnul director 

și anume să ia în calcul și parcarea de la Policlinică – ambulanță. Doamna secretar este a 
noastră ? 

Secretarul general precizează faptul că terenul este al nostru, dar clădirea nu. Este 
cadastru făcut. 

Domnul consilier Nicolae ZAHARIA : Eu am făcut o propunere. 
Doamna consilier Anca – Florentina DUMITRESCU : Ambulanța deservește toată 

populația. 
Doamna primar : După jumătatea anului va fi luată în calcul. 

 
Se supune la vot proiectul: Vot electronic individual (pentru aprobare este nevoie de 

majoritate absolută) 
- Cine este PENTRU? Daniel-Marius BELU, Iulia BÎLEA, Sergiu-Valeriu CICU, Silviu 
CIOBANICA, Constantin CRETU, Anca-Florentina DUMITRESCU, Alexandu-Nicoale 
HAGI, Andreea IONESCU, Constantin IVAN, Mirabela-Mihaela MANEA, Dorin MIREA, 
Gheorghe-Gabriel NEACȘU, Dumitru-Dănuț SAIN, Marin STANCIU, Ionel STATE, 
Constantin ȚURȚULEA, Adrian VLĂDĂU, Nicolae ZAHARIA, Iulian-Sachelarie 
ZANVETOR 
- Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă 
- Cine se ABȚINE? Nicio abținere 
Rezultatul votului: Proiectul modificat a fost aprobat cu 19 voturi PENTRU, 0 voturi 
ÎMPOTRIVĂ și 0 ABȚINERI. 

 
(12) Proiectul nr. 78 din 24.03.2023 privind aprobarea tarifelor conexe serviciilor de 
furnizare apă potabilă și canalizare ce vor fi aplicate de SC EDILUL CGA SA. 

Se ia act de avizul comisiilor de specialitate. 
Observații: Domnul consilier STATE Ionel nu participă la dezbaterea acestui punct 

al ordinii de zi. 
La dezbatere sunt prezenți: 18 consilieri locali 
Se supune la vot proiectul: Vot electronic individual (pentru aprobare este nevoie de 

majoritate absolută) 
- Cine este PENTRU? Daniel-Marius BELU, Iulia BÎLEA, Sergiu-Valeriu CICU, Silviu 
CIOBANICA, Constantin CRETU, Anca-Florentina DUMITRESCU, Alexandu-Nicoale 
HAGI, Andreea IONESCU, Constantin IVAN, Mirabela-Mihaela MANEA, Dorin MIREA, 
Gheorghe-Gabriel NEACȘU, Dumitru-Dănuț SAIN, Marin STANCIU, Constantin 
ȚURȚULEA, Adrian VLĂDĂU, Nicolae ZAHARIA, Iulian-Sachelarie ZANVETOR. 
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- Cine se ABȚINE? Nicio abținere 
Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 18 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ 
și 0 ABȚINERI. 

 
(13) Proiectul nr. 79 din 24.03.2023 privind aprobarea Amenajamentului pastoral 
pentru pajiștile din Municipiul Câmpulung, județul Argeș. 

Se ia act de avizul comisiilor de specialitate. 
La dezbatere sunt prezenți: 19 consilieri locali 
Se supune la vot proiectul: Vot electronic individual (pentru aprobare este nevoie de 

majoritate absolută) 
- Cine este PENTRU? Daniel-Marius BELU, Iulia BÎLEA, Sergiu-Valeriu CICU, Silviu 
CIOBANICA, Constantin CRETU, Anca-Florentina DUMITRESCU, Alexandu-Nicoale 
HAGI, Andreea IONESCU, Constantin IVAN, Mirabela-Mihaela MANEA, Dorin MIREA, 
Gheorghe-Gabriel NEACȘU, Dumitru-Dănuț SAIN, Marin STANCIU, Ionel STATE, 
Constantin ȚURȚULEA, Adrian VLĂDĂU, Nicolae ZAHARIA, Iulian-Sachelarie 
ZANVETOR 
- Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă 
- Cine se ABȚINE? Nicio abținere 

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 19 voturi PENTRU, 0 voturi 
ÎMPOTRIVĂ și 0 ABȚINERI. 

 
(14) Proiectul nr. 80 din 24.03.2023 privind reorganizarea aparatului de specialitate al 
Primarului Municipiului Câmpulung. 

Se ia act de avizul comisiilor de specialitate. 
La dezbatere sunt prezenți: 19 consilieri locali. 
Domnul consilier Constantin IVAN : S-a reintrodus conform hotărîrilor luate în 

instanță compartiment protecție civilă și situații de urgență. În continuare la  Direcția 
Tehnică, Urbanism Situații de Urgență este compartimentul protecția civilă, se regăsesc 

titlurile. Eu vă propun să le scoateți. Nu își au sensul dacă avem compartimentul specializat. 
Domnul Adrian – Ionuț ȚUȚEA – compartiment resurse umane : Protecție civilă este 

un segment, situații de urgență alt segment. 
Domnul consilier Constantin IVAN : Avem în același timp compartiment protecție 

civilă și situații de urgență. Cele două titluri se regăsesc și într-o parte și într-alta. 
Se supune la vot proiectul: Vot electronic individual (pentru aprobare este nevoie de 

majoritate absolută) 
- Cine este PENTRU? Daniel-Marius BELU, Iulia BÎLEA, Sergiu-Valeriu CICU, Silviu 
CIOBĂNICĂ, Constantin-Cristinel CREȚU, Anca-Florentina DUMITRESCU, Alexandu- 
Nicoale HAGI, Andreea IONESCU, Constantin IVAN, Mirabela-Mihaela MANEA, Dorin 
MIREA, Gheorghe-Gabriel NEACȘU, Dumitru-Dănuț SAIN, Marin STANCIU, Ionel 
STATE, Constantin ȚURȚULEA, Adrian VLĂDĂU, Nicolae ZAHARIA, Iulian-Sachelarie 
ZANVETOR. 



Şedinţa ordinară 30 martie 2023, ora 17.00 
Pagina 13 din 18 

 

- Cine se ABȚINE? Nicio abținere. 
Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 19 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ 
și 0 ABȚINERI. 

DEZBATEREA PROIECTELOR incluse pe ordinea suplimentară de zi: 
(15) Proiectul nr. 81 din 29.03.2023 privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli 
pe anul 2023 al S.C. Piețe-Servicii Comunitare Muscel SRL. 
Observații: Doamna consilier Iuliana BÎLEA nu participă la dezbaterea acestui punct de pe 
ordinea de zi. 

Se ia act de avizul comisiilor de specialitate. 
La dezbatere sunt prezenți: 18 consilieri locali 
Se supune la vot proiectul: Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este 

nevoie de majoritate absolută) 
- Cine este PENTRU? Daniel-Marius BELU, Sergiu-Valeriu CICU, Silviu CIOBANICA, 
Constantin-Cristinel CREȚU, Anca-Florentina DUMITRESCU, Alexandu-Nicoale HAGI, 
Andreea IONESCU, Constantin IVAN, Mirabela-Mihaela MANEA, Dorin MIREA, 
Gheorghe-Gabriel NEACȘU, Dumitru-Dănuț SAIN, Marin STANCIU, Ionel STATE, 
Constantin ȚURȚULEA, Adrian VLĂDĂU, Nicolae ZAHARIA, Iulian-Sachelarie 
ZANVETOR. 
- Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă 
- Cine se ABȚINE? Nicio abținere 
Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 18 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ 
și 0 ABȚINERI. 
(16) Proiectul nr. 82 din 30.03.2023 privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli 
pe anul 2023 al S.C. Edilul C.G.A. S.A. 
Observații: Domnul consilier Ionel STATE nu participă la dezbaterea acestui punct de pe 
ordinea de zi. 

Se ia act de avizul comisiilor de specialitate. 
La dezbatere sunt prezenți: 18 consilieri locali 
Se supune la vot proiectul: Vot electronic individual (pentru aprobare este nevoie de 

majoritate absolută) 
- Cine este PENTRU? Daniel-Marius BELU, Iulia BÎLEA, Sergiu-Valeriu CICU, Silviu 
CIOBĂNICĂ, Constantin-Cristinel CREȚU, Anca-Florentina DUMITRESCU, Alexandu- 
Nicoale HAGI, Andreea IONESCU, Constantin IVAN, Mirabela-Mihaela MANEA, Dorin 
MIREA, Gheorghe-Gabriel NEACȘU, Dumitru-Dănuț SAIN, Marin STANCIU, Constantin 
ȚURȚULEA, Adrian VLĂDĂU, Nicolae ZAHARIA, Iulian-Sachelarie ZANVETOR. 
- Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă 
- Cine se ABȚINE? Nicio abținere 
Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 18 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ 
și 0 ABȚINERI. 
(17) Proiectul nr. 83 din 30.03.2023 privind aprobarea modificării poziției nr. 1662 din 
Anexa nr. 3 privind inventarul bunurilor care aparțin domeniului public al 
municipiului Câmpulung. 
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Se ia act de avizul comisiilor de specialitate. 
La dezbatere sunt prezenți: 19 consilieri locali 
Se supune la vot proiectul: Vot electronic individual (pentru aprobare este nevoie de 

majoritate absolută) 
- Cine este PENTRU? Daniel-Marius BELU, Iulia BÎLEA, Sergiu-Valeriu CICU, Silviu 
CIOBANICA, Constantin-Cristinel CREȚU, Anca-Florentina DUMITRESCU, Alexandu- 
Nicoale HAGI, Andreea IONESCU, Constantin IVAN, Mirabela-Mihaela MANEA, Dorin 
MIREA, Gheorghe-Gabriel NEACȘU, Dumitru-Dănuț SAIN, Marin STANCIU, Ionel 
STATE, Constantin ȚURȚULEA, Adrian VLĂDĂU, Nicolae ZAHARIA, Iulian-Sachelarie 
ZANVETOR. 
- Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă 
- Cine se ABȚINE? Nicio abținere 

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 19 voturi PENTRU, 0 voturi 
ÎMPOTRIVĂ și 0 ABȚINERI. 
(18) Proiectul nr. 84 din 30.03.2023 privind modificarea statului de functii al Spitalului 
Municipal Câmpulung. 
Observații: Domnul consilier Iulian - Sachelarie ZANVETOR nu participă la dezbaterea 
acestui punct de pe ordinea de zi. 

Se ia act de avizul comisiilor de specialitate. 
La dezbatere sunt prezenți: 18 consilieri locali 
Se supune la vot proiectul: Vot electronic individual (pentru aprobare este nevoie de 

majoritate absolută) 
- Cine este PENTRU? Daniel-Marius BELU, Iulia BÎLEA, Sergiu-Valeriu CICU, Silviu 
CIOBANICA, Constantin CRETU, Anca-Florentina DUMITRESCU, Alexandu-Nicoale 
HAGI, Andreea IONESCU, Constantin IVAN, Mirabela-Mihaela MANEA, Dorin MIREA, 
Gheorghe-Gabriel NEACȘU, Dumitru-Dănuț SAIN, Marin STANCIU, Ionel STATE, 
Constantin ȚURȚULEA, Adrian VLĂDĂU, Nicolae ZAHARIA 
- Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă 
- Cine se ABȚINE? Nicio abținere 

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 18 voturi PENTRU, 0 voturi 
ÎMPOTRIVĂ și 0 ABȚINERI. 
(19) A.I.R. nr. 7539 din 06.03.2023 informării anuale a Poliției Municipiului 
Câmpulung 

Se prezintă informării anuale a Poliției Municipiului Câmpulung Consiliului 
Local al municipiului Câmpulung. 

Sunt prezenți:19 consilieri locali 
(20) A.I.R. nr. 56 din 16.01.2023 Raport SPADPP Câmpulung pe anul 2022 
Se prezintă Raport SPADPP Câmpulung pe anul 2022 Consiliului Local al 
municipiului Câmpulung. 

Sunt prezenți: 19 consilieri locali 
(21) A.I.R. nr. 7874 din 09.03.2023 - Raportul Primarului privind starea economică, 
socială și de mediu a Municipiului Câmpulung pe anul 2023. 
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Se prezintă Raportul Primarului privind starea economică, socială și de mediu a 
Municipiului Câmpulung pe anul 2023 Consiliului Local al municipiului Câmpulung. 

Sunt prezenți: 19 consilieri locali 
(22) A.I.R. nr. 10360 din 28.03.2023 - Informare asupra Deciziei 6929 din 22.03.2023 a 
Direcției de Sănătate Publică Argeș . 

Se prezintă Informare asupra Deciziei 6929 din 22.03.2023 a Direcției de 
Sănătate Publică Argeș Consiliului Local al municipiului Câmpulung. 

Sunt prezenți: 19 consilieri locali 
(23) A.I.R. nr. 7186 din 28.03.2023 – Informare asupra Deciziei nr. 7283 din 28.03.2023 
a Direcției de Sănătate Publică Argeș. 

Se prezintă Informare asupra Deciziei nr. 7283 din 28.03.2023 a Direcției de 
Sănătate Publică Argeș Consiliului Local al municipiului Câmpulung. 

Sunt prezenți: 19 consilieri locali. 
Doamna consilier Anca – Florentina DUMITRESCU : Având în vedere faptul că 

doamna primar a adus în discuție problema cu dermato, mă gîndeam să o discutăm la diverse, 
dar o să discut acum. Personal mi se pare că s-a luat o hotărâre pripită și un pic grăbită și 
chiar nu este deloc corectă. Este punctul meu de vedere și o să vă spun de ce. Am văzut 
informarea care ni s-a făcut, documentele care au fost puse pe site și am înțeles că secția 
dermatologie este acuzată că nu a avut indicatori în ultimii ani și, din această cauză, nu este 
eficientă, nu aduce venituri la bugetul spitalului. Pe de o parte, acești indicatori la care se 
face referire sunt cei din pandemie. În 2021 – 2022 spitalele au fost în pandemie și au avut 
structuri modificate conform Legii nr. 95 și s-a funcționat altfel. Compartimentul dermato a 
fost mutat pentru că trebuiau asigurate niște circuite dar, în același timp, dacă vă aduceți 
aminte, au fost probleme mari cu internări de late cauze decât covid. Dermatologia nu putea 
să interneze în 2021 și în prima parte a anului 2022 decât covid, până când ministerul 
sănătății a hotărât ca fiecare spitalele să aibă compartimente de covid, la început au fost 
spitale suport covid, așa cum au fost și spitalul municipal și spitalul de pneumoftiziologie, și 
trebuiau să respecte aceste circuite în care nu trebuia să se întâlnească covidul cu non- 
covidul. Și atunci dermatologia a fost mutată din secția de infecțioase în pavilionul central. 
Pe de altă parte, personalul care lucra (asistente și infirmiere) au fost detașate pe secțiile unde 
se primeau cazuri covid. Asta este o acuză un pic forțată. Faptul că în anul 2023 nu au mai 
făcut indicatori este o altă problemă. Secția de dermatologie are potențial infecțios. Plăgile 
tratate și leziunile cutanate pe care le trataează dermatologia pot fi de gravitate vitală pentru 
pacient, dar pot fi și contagioase, și atunci nu poți să muți pe pacient de la etajul 3 la sălile 
de operație sau tratament în chirurgie pentru că necesită circuite separate și necesită 
dezinfecția și sterilizarea ulterioară a acestor secții. Pentru aceasta trebuia un program corect 
stabilit. Am întrebat și eu dacă li s-a pus la dispoziție o anumită sală. Și mi s-a spus că nici 
nu li s-a recomandat care sală. La etajul trei nu au sală de tratament, au doar două saloane, 
unul cu două paturi și altul cu patru paturi. Nu ai cum să tratezi. Sunt unele leziuni și anumite 
afecțiuni cutanate care pot fi tratate la patul bolnavului, dar, ca să faci indicatori și să aduci 
la bugetul spitalului bani, trebuie să ai condiții ca să poți trata cazuri și să nu pui în pericol 
viața celorlați pacienți. Pe de altă parte, s-a forțat modificarea structurii spitalului prin 
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desființarea secției de dermatologie ca să se prindă modioficarea din Legea 95, pentru că 
legea 95 spune că modificarea structurii unui spital în pandemie se poate face la propunerea 
conducerii spitalului cu aprobarea DSP-ului, fără a mai fi noi anunțați. Modificarea legii 95 
expiră pe 30 iunie. Toate aceste modificări ale legii 95 se fac în ideea de a asigura circuite și 
condiții de internare pentru pacienții covid. Or, chiar dacă se anunță prin presă că va crește 
covid-ul, nu este absolut necesară internarea pacienților. Aș vrea să știu câți pacineți cu covid 
sunt internați de la începutul anului sau câți sunt internați acum, de a fost necesară 
desființarea acestei secții. 

Doamna primar : Noi nu am acuzat, noi am prezentat o realitate. Dumneavoastră ne- 
ați acuzat că am forțat, ați folosit de trei ori acest cuvânt. Ceea ce am arătat noi este realitatea, 
cifrele sunt realitatea. 

Domnul Andrei ARON : Această acțiune nu a fost pornită acum și nu am fost nici 
forțată. Este pornită de anul trecut. În același timp, undeva la jumătatea anului 2022, 
managerul de la acel timp ne-a spus că totuși, deși aveam trecut prin consiliul de 
administrație să se desființeze acel compartiment, să nu mergem mai deprate și să oferim 
posibilitatea, șansa să se încerce repornirea acestei activități. Am oferit timp până la sfârșitul 
anului 2022, a existat timp. Singura solicitarea a fost ca la sfârșitul anului să ni se prezinte 
un raport de activitate cu ce s-a făcut în perioada respectivă. Bineînțeles că nu s-a prezentat 
nici până în momentul de față. Vă reamintesc că spitalul municipal a fost redeschis în martie 
2021 în sistem mixt. Toată lumea a funcționat în regim aproximativ normal, așa cum 
dermatologia putea să găsească acest motiv că e covid și nu se poate, așa puteau să găsească 
și ceilalți, dar au mers mai departe cu ceea ce au avut de făcut. Am invitat pe domnul de la 
Casa de asigurări să explice și dânsul, ca să nu mai pară că este doar ideea mea și am cumva 
ceva interese pe aici. 

Doamna primar : Și, oricum, aici vorbim de acreditarea spitalului, care mi se pare 
extrem de importantă. 

Domnul Andrei ARON : În condițiile actuale, compartimentul dermatologie n-ar 
putea să scrie absolut nimic în fișa pentru acreditarea și asta ar însemna, știți foarte bine, că 
dacă există un compartiment care nu la toate, se pune problema să se piardă pe tot spitalul. 
Dar acesta este un detaliu care este venit de curând, respectiv acreditarea. Nu mai spun că 
nu s-a apucat de acreditare decât pînă acum o lună de zile când a preluat doamna manager. 
Situația este destul de complicată. Am complicat-o acum cu tot felul de păreri. 

Doamna primar : Și poate directorul casei de asigurări ne spune și cum își justifică 
salariul medicii care au lucrat acolo și s-ar putea să îi dea înapoi. 

Domnul Andrei ARON : Din păcate noi trebuie să justificăm și nu s-a pus problema 
neapărat de niște indicatori, s-a pus problema de adresabilitate, despre câți pacienți a trata 
acest spital în ultimii doi ani. Acest compartiment are avizul Direcției de Sănătate Publică. 
Și în continuare acest compartiment nu a făcut nicio internare. 

Doamna primar : În plus, toți câmpulungenii vor benefica în continuare de serviciile 
medicale pentru dermatologie. Acele paturi le-am dus în paliație pentru cei care aveau foarte 
mare nevoie, respectiv pentru oncologie unde este aglomerație mare. 
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Doamna consilier Anca – Florentina DUMITRESCU : Avem paturi de paliție la 
oncologie ? 

Doamna primar : S-au luat de la dermato să se ducă la oncologie. 
Domnul Andrei ARON : În momentul de față, din cele 6 paturi care erau la 

compartimentul de dermatologie, 5 au mers la compartimentul oncologie astfel încât 
comprtimentul să devină secție. Devenind secție, deja este înfiinșat practic compartimentul 
de îngrijiri paliative. Celălalt pat merge la neurologie, unde iar adresabilitatea este foarte 
mare, iar timpul de așteptare este foarte mare. La fel ca și la oncologie, unde timpul de 
așteptare este foarte mare, ceea ce contează foarte mult comparativ cu timpul de așteptare 
la alte specialități. Activitatea compartimentului dermatologie a funcționat în ultimii doi ani 
fără nicio internare. Poate să funcționeze la fel. Ambulatoriul va avea timp orar mai mare 
pentru această specialitate, consulturile interdisciplinare vor fi făcute în aceeași măsură cum 
am fost făcute și până acum. Vom lucra la partea de internări de zi care necesită niște mici 
investitții, dar le vom face și vom oferi în continuare aceleași servicii. Deci, nu se schimbă 
absolut nimic decât faptul că doamnele figurează că nu mai lucrează în spital, cu spor de 
spital. 

Domnul Ionuț GHEORGHE (președintele casei de asigurări) : Toate spitalele din 
România, după pandemie, încearcă să-și găsească soluții pentru optimizarea circuitului 
pacientului. Fiecare spital, și în Argeș avem 7 spitale, care astăzi am intervenit cu colegii să 
vedem ce avem de făcut în viitor. Este foarte adevărat că Spitalul Municipal Câmpulung a 
fost afectat de circuite în perioada covid-ului, dar rugămintea noastră este să studiați atent 
fiecare secție, acesta este un început, să vedem cum putem optimiza circuitul pacientului mai 
aproape de adevăr. Cea mai mare parte a pacienților, o să vedeți, se vor îndrepta către 
serviciul de medicină primară, ambulatoriu clinic, spitalizare de zi și doar în situații extreme 
internare. La paliație începând cu anul 2023, paturile vor fi finanțate în afara numărului din 
planul național, ceea ce înseamnă că ceea ce ați făcut dumneavoastră vor fi contractate ca 
paturi de plus. Aveți tot suportul nostru, cât și al DSP-ului, cât și al Colegiul Medicilor să vă 
dăm o mână de ajutor, așa cum facem la toate spitalele. Analiza cazuisticii pe 
compartimentul dermatologie am auzit-o chiar de la domnul doctor Aron. 

Doamna consilier Anca – Florentina DUMITRESCU : Vreau să îl întreb ceva pe 
domnul doctor Aron. Vroiam să discut că după hotărârea pe care ați luat-o referitoare la 
dermatologie, urmează și alte compartimente. Este adevărat ? Ar fi bine să știm. 

Domnul Andrei ARON : Nu există niciun fel de plan împotriva compartimentelor. 
Nimeni nu și-a propus să desființeze compartimente. Ceea ce ne-am propus și ceea ce facem 
este să creștem adresabilitatea și să orientăm către necesitatea celor din zona care deservește 
spitalul. Următorul pas va fi de înființare a unui compartiment care se va ocupa de 
recuperare, și vom analiza foarte atent tot ceea ce înseamnă compartimente și secții pentru a 
putea să crească adresabilitatea. 

Domnul consilier Sergiu – Valeriu CICU : Știu că există un memoriu semnat de mai 
bine de 40 de medici cu privire la faptul că nu se dorește desfinnțarea compartimentului, 
semnat și de șefa compartimentului oncologie. Există o situație conflictuală între medici ? 
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De ce 40 de medici să semneze o petiție de genul ăsta, un memoriu că nu sunt de acord cu 
această măsură. La pediatrie, este adevărat că doar 11 zile sunt asigurate gărzile ? 

Domnul Andrei ARON : Doamnele doctor au venit cu un text scris și au spus doctirlor 
că nu vor mai avea consulturi interdisciplinare, că pacineții cu afecțiuni dermatologice vor 
fi trimiși în altă parte și detalii care nu sunt adevărate. Medicii au fost dezinformați că prin 
această desființare de compartiment vor rămâne complet fără specialititate dermatologie, 
lucru care nu este adevărat. Se vede în noua structura că există în continuare în ambulatoriu 
compartimentul dermatologie și în nota de fundamentare trimisă Direcției de Sănătate 
Publică a fost trecut inclusiv acest lucru, că medicii vor face în continuare, într-un anumit 
program, în timpul zilei consulturile interdisciplinare, iar în cazul în care este nevoie de o 
internare se vor putea interna în secțiile de speciliatăți înrudite. 

Doamna consilier Anca – Florentina DUMITRESCU : Dar nu se poate interna un 
pacient de dermato în altă secție decât dacă diagnosticul de dermato este al doilea, pentru că 
nu se pot amesteca specialitățile, iar dacă cumva este o afecțiune și infecțioasă, atunci e și 
mai rău. 

Domnul Andrei ARON : Oricum ele pot intra la infecțioase. 
Doamna consilier Anca – Florentina DUMITRESCU : Nu se poate să internezi în 

secția de medicală, în secția de chirurgie unde ar trebui tratați un erizipel. Se poate interna 
la infecțioase, dar trebuie trata chirurgical. Nu se pot amesteca diagnosticele. Se pot trata și 
se pot da consultații ambulator, dar internări nu cred. 

Domnul Andrei ARON : La pediatrie s-a rezolvat. 
Doamna primar face o prezentare a ceea ce s-a realizat în luna martie în Câmpulung. 
Adrian VLĂDĂU, președintele de ședință, constată că punctele înscrise atât pe 

ordinea de zi cât și pe ordinea suplimentară au fost epuizate și, neexistând alte probleme de 
discutat, declară ședința închisă. 

Nemaifiind alte probleme, se declară şedinţa închisă. 
Prezentul proces – verbal se completează cu notele scrise luate în timpul discuţiilor şi 

cu înregistrarea video. 
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